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Editorial
V prosincovém zpravodaji se dočtete o starostech s restaurací Obecní dům, 
o blížících se volbách prezidenta republiky, vývoji v Krausově ulici, nařízení 
rady ve věci údržby komunikací, kterým se stanoví priority při odklízení 
sněhu. Dále si můžete přečíst o výsledcích sběru tříděného odpadu. Mateř-
ská škola tradičně zve na oblíbené Vánoční cinkání s následným posezením 
pro seniory, na kterém zahraje kapela MODEUS. Základní škola shrnuje 
pestré aktivity, kterých se účastní či sama pořádá. ZUŠ Hronov přináší pře-
hled připravovaných vánočních koncertů. Klub seniorů bilancuje uplynulý 
rok. Skauti přivezou 22. prosince do Velkého Poříčí Betlémské světlo. Těšit 
se můžete na řadu vánočních akcí přímo ve Velkém Poříčí. Hned v sobotu 
před první adventní nedělí to bude Předvánoční prodejní výstava, rozsví-
cení vánočního stromu a koncert folkového kapely Kantoři. V  tento den 
bude také na náměstí představen nový betlém. Ve zpravodaji si můžete pře-
číst rozhovor s  jeho autorkou – studentkou SŠPT Nelou Múčkovou. Dne  
9. prosince nás čeká 3. ročník Rockových Wánoc, tentokrát s  broumov-
skými VIVIAN. Dne 15. prosince se uskuteční beseda se senátorem Libo-
rem Michálkem, autorem knihy „Zničte to, nebo to zničí vás…“, aby nám 
představil své poznatky z vysoké politiky. Těšit se můžete také na koncert 
Jimmyho Bozemana naplánovaný na 29. prosince. Po Silvestru nás čeká 
tradiční Novoroční ohňostroj. Na nový rok si můžete pořídit poříčský ka-
lendář, v prodeji jsou rovnou dva – historický a umělecký. V lednu se mů-
žete těšit na Lidový ples, v únoru pak na ples Obecní. V knihovně můžete 
navštívit připravované výstavy fotografů i studentů SŠPTP. Fotbalisté shr-
nují podzimní část sezony. Hronovské muzeum Pod čepicí zve na končící 
interaktivní expozici Okoklamy. Časopis Swing vychází již deset let, k vý-
ročí otevírá v Náchodě svou kavárnu. 

Příjemné prožití vánočních svátků a do nového roku hodně
zdraví, lásky a radosti.

šéfredaktor zpravodaje Antonín Šimek

Slovo starosty
Tak máme zase zavřenou hospodu na náměstí. Co s tím budete dělat? Ta-
kové otázky opět směřují k nám na úřad. Co můžeme? Schválili jsme opět 
záměr pronájmu, dali to do novin. Víc asi dělat nelze, jenom doufat, že se 
třeba někdo najde. Bohužel ale nejsme sami. Hospod k pronájmu je v na-
šem okolí několik. Restaurace v Obecním domě je asi zakletá. Většina z nás 
pamatuje klasickou čtvrtou cenovou skupinu – pivnici, před rekonstrukcí 
Obecního domu. Tehdy zde bylo plno, pro kouř nebylo vidět, ale bylo zde 
útulno (pro někoho). Dřívější nezdary s pronájmem této restaurace byly 
sváděny na kouření v restauracích. To je nyní pro všechny stejné. Všichni 
nájemníci, kteří zde již skončili, slibovali televizi, různé akce a podobně. 
“Skutek utek“ a nikdo to nikdy nedotáhl do konce. Proto té naší hospodě 
chybí duše, něco navíc oproti ostatním. To je ale opravdu věc provozova-
tele, to za něj nikdo neodpracuje. Bohužel doba je taková, že každý chce 
ihned vydělat, aniž tomu něco obětuje.
Nyní je tedy situace taková. Poslední provozovatel, který skončil koncem 
září, nám slíbil, že do doby, než najdeme nového, nám bude zajišťovat akce 

na sále. Těch je v době předvánoční, vánoční i po novém roce vždy více. 
Vyhoví i soukromým akcím, pořádaným přímo v restauraci. Městys s ním 
uzavírá smlouvy o krátkodobém pronájmu. Není to nejlepší řešení, ale nic 
jiného nám nezbývá.
Blíží se konec roku, čas rekapitulace a hodnocení. Zvolili jsme nový parla-
ment. Média nás denně masírují, kdo, s kým a proč a za jakých podmínek 
bude složena nová vláda. Myslím, že občané jsou již dost unaveni věčnými 
hádkami a rozbory, jak to vše dopadne. A je jim to zřejmě už i jedno, jsou 
zvyklí. V lednu nás čekají prezidentské volby, zde bude záležet na každém 
hlasu. Osobně doporučuji volit takového kandidáta, který má šanci na 
druhé kolo. Volte se vší vážností toho, jehož chování a respekt k pořádku  
a právu bude převažovat nad jeho egem a ješitností. Jenom pak se za něho 
nebudeme muset stydět. A na podzim půjdeme k urnám ještě jednou, če-
kají nás místní komunální volby. A na to máme ještě čas.
V obci se střídali v tomto roce hezké dny s těmi chmurnými. Ne vždy se 
vše povede dle našich představ. Chtěli jsme dokončit rekonstrukci Krauso-
vy ulice. Bohužel přístupem ČEZu, který nekoná operativně, nemůže být 
dokončen chodník až ke školce. Velká krajská investice ve střední škole nás 
zase donutila dokončit komunikace a parkové plochy až po dokončení díla.
Radost máme z přidělené dotace na sběrný dvůr, která řeší zlepšení situace 
v odpadovém hospodářství. Dále jsme uspěli se žádostí o dotaci na výměnu 
umělé trávy na hřišti za školou. Po devíti letech si to žáci i široká veřej-
nost, jež hřiště hojně využívají, určitě zaslouží. Obě akce se budou provádět 
v první polovině roku 2018.
V době adventní a vánoční jsme pro všechny připravili hodně kulturních 
akcí. Začínáme hned v sobotu 2. prosince, kdy slavnostně rozsvítíme náš 
vánoční strom a pod ním nebo vedle něho nás čeká překvapení. Večer nás 
potěší na sále Obecního domu všem dobře známá skupina Kantoři. Další 
akce budou v rychlém sledu následovat. Pozvánky na ně najdete v tomto 
zpravodaji. Po loňském úspěšném koncertu v období mezi svátky a Novým 
rokem jsme pro Vás připravili další bonbónek. Zatrhněte si v kalendáři pá-
tek 29. 12. 2017. Více na plakátech i ve zpravodaji. Tradičně pak přivítáme 
nový rok ohňostrojem 1. ledna od 17 hodin za školou.
Nezapomeňte, že Vánoce jsou svátky klidu a není vše o tom, kolik dárků  
a za kolik bude pod stromečkem. 

Přeji všem úspěšné zakončení roku 2017 a vstup do nového roku 
správnou nohou.

Josef Král

Výtah z usnesení Rady městyse Velké Poříčí
(září–listopad)
Rada schválila:
▶ rozpočtové opatření č. 9
▶ adresný záměr prodeje bytových jednotek v čp. 561 současným nájem- 
 níkům, kteří mají na tyto byty s městysem uzavřeny Smlouvy o smlouvách 
 budoucích kupních
▶ uzavření dodatku smlouvy o dílo se společností PHILIPP SPORTOVNÍ 
 TRÁVNÍKY a. s., IČ 27476537, Nad Lávkou 672/5 Praha 6 - Vokovice,  
 týkající se změny harmonogramu akce
▶ Smlouvu o zřízení VB mezi městysem Velké Poříčí a panem P. L. na po- 
 zemcích p. č. 907/1, 907/2 a 907/3 v k. ú. Velké Poříčí, pro umístění  
 a obsluhu zařízení sítě veřejného osvětlení
▶ jako nájemníka garsoniéry v čp. 325 na náměstí ve Velkém Poříčí pana I. D.
▶ smlouvu o budoucí smlouvě o zřízení věcného břemene a smlouvu o prá- 
 vu provést stavbu  č.: IV-12-2016207/SoBS VB/2 na pozemku p. č. 1469/1  
 se společností ČEZ Distribuce
▶ prodloužení záměru pronájmu restaurace v Obecním domě na dobu  
 neurčitou a možnost využít prostory i pro kavárnu
▶ podnájem bytu A34 v bytovém domě na náměstí čp. 561
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▶ Dodatek č. 1 ke Směrnici pro odpisování dlouhodobého majetku a směr- 
 nici Pravidla rozpočtového procesu pro příspěvkové organizace zřízené 
 městysem Velké Poříčí
▶ smlouvu o budoucí smlouvě o zřízení věcného břemene a smlouvu o prá- 
 vu provést stavbu č.:IV-12-2016282/VB5 na pozemku p. č 1496/11 se  
 společností ČEZ Distribuce
▶ dodatek č. 1 ke smlouvě o dílo na akci „Stavební úpravy Krausovy ulice  
 a prostranství před MŠ“ se společností Špelda s. r. o., IČ 28800125,  
 Říkov 82, Česká Skalice

Rada vzala na vědomí:
▶ žádost o směnu části pozemku p. č. 352/2 a návrh výstavby tenisového 
 kurtu – bude předloženo zastupitelstvu
▶ finanční situaci městyse k 30. 9. 2017
▶ změnu společnosti zajišťující zpracování přiznání k dani právnických 
 osob za městys a výpověď smlouvy se společností ON-OK Libina s. r. o.
▶ výsledky hospodaření MŠ Velké Poříčí a ZŠ Velké Poříčí k 30. 9. 2017
▶ pronájem části pozemku o výměře 36 m2 z p. p. č. 22/1, který je v majetku  
 městyse a nachází se za hornickými domy manželům R.

Rada neschválila:
▶ spolufinancování při zavedení el. energie do kompostárny v Lokvencově 
 dole
▶ prezentaci městyse na infopanelu umístěném na Karlově náměstí  
 v Náchodě
▶ podporu projektu „Naše Galerie – 11. ročník výtvarné soutěže pro občany  
 Náchodska“

Volby prezidenta republiky ČR
Zveme poříčské občany, kteří dosáhli věku 18 let k lednovým volbám prezi-
denta ČR. Volby budou probíhat v sále Obecního domu ve Velkém Poříčí, 
I. kolo voleb v pátek 12. ledna 2018 od 14 do 22 hodin a v sobotu 13. ledna 
2018 od 8 do 14 hodin. II. kolo voleb v pátek 26. 1. 2018 od 14 do 22 hodin 
a v sobotu 27. ledna 2018 od 8 do 14 hodin. Nezapomeňte si s sebou vzít 
platný průkaz totožnosti (občanský průkaz nebo pas).
Pokud si potřebujete zařídit voličský průkaz, můžete si o něj požádat osob-
ně na Úřadu městyse Velké Poříčí pro I. kolo voleb nejdéle do 10. ledna 
2018 do 16.00 hod. Nejdříve může úřad předat volební průkaz 28. prosince 
2017. Žádost podána v listinné podobě s úředně ověřeným podpisem nebo 
prostřednictvím datové schránky musí být dodána do 5. ledna 2018. Pro  
II. kolo voleb si můžete osobně voličský průkaz vyzvednout do 24. ledna 
2018 do 16 hodin. Žádost podána v  listinné podobě nebo elektronicky 
musí být nejdéle doručena do 19. 1. 2018.

Vlakový přejezd u mateřské školy
Většina občanů Velkého Poříčí má negativní zkušenosti s vlakovým pře-
jezdem u mateřské školy, na kterém stráví často neúměrně hodně času, než 
přejedou vlaky a zvednou se závory. Obtěžuje nás to již několik let. Je to 
zapříčiněno tím, že motorové jednotky řady Stadler BR 650 nekomunikují 
s automatickým ovládáním závor a posádka vlaku musí po přejetí přejezdu 
informovat nádraží, odkud zvednou závory. Pokud zprávu nedají, zvednou 
se závory až po dojezdu vlaku do další stanice, a tím se čekací doba pro-
dlužuje. Vedení městyse tento stav řešilo od roku 2015 již několikrát, ať 
psanými stížnostmi, tak osobními schůzkami, ale bez valného výsledku. 
Společnou řeč jsme našli až s novým vedením Kraje, které naše připomínky 
vyslyšelo a dalo nám písemný příslib, že se situace vyřeší letos v prosinci 
s vydáním nových jízdních řádů. Na naši trasu se mají opět vrátit vlaky, 
které komunikují s automatickým ovládáním závor, a proto by se mělo vše 
změnit k lepšímu. Pevně věříme tomu, že se snad konečně zlepšení situace 
dočkáme.

vedení městyse

Vítání občánků
V sobotu 7. října 2017 jsme v sále Obecního domu přivítali nové občánky 
Velkého Poříčí. Paní místostarostka Mgr. Nataša Šancová přivítala a obda-
rovala šest holčiček a sedm chlapců. Naši noví občánci jsou: 
Lea Krulichová, Karolína Martinec, Karolína Štěpánová, Sára Přibylová, 
Emma Fiedlerová, Jan Berger, Dominik Pavel, Martin Vlček, Jan Havel, 
Šimon Plecháč, Magdaléna Matoušková, Tadeáš Hanzl a Jan Cvejn.

Slavnostní přivítání proběhlo za hudebního doprovodu pana Mgr. Josefa 
Vlacha. Svým vystoupením nás potěšily i děti z MŠ Velké Poříčí pod ve-
dením paní Blaženy Baštové a paní Jiřiny Tiché. Děkujeme všem za milou 
atmosféru. Našim novým občánkům přejeme hodně zdraví.

Nařízení
Rady městyse Velké Poříčí č. 01/2017
kterým se vymezuje rozsah, způsob a lhůty odstraňování (zmírňování) zá-
vad ve schůdnosti místních komunikací, chodníků a průjezdných úseků 
silnic.
Rada městyse Velké Poříčí se dne 20. listopadu 2017 usnesla na základě ust. 
§27 odst. 7 zákona č. 13/1997 Sb. O pozemních komunikacích, ve znění 
pozdějších předpisů a v souladu s ust. §11 odst. 1 a § 102, odst. 2, písm. d) 
zákona č. 128/2000 Sb. O obcích, ve znění pozdějších předpisů, vydat toto 
nařízení.

Čl. 1
Nařízení stanovuje rozsah, způsob a lhůty odstraňování závad ve schůd-
nosti chodníků (vč. schodišť a lávek), místních komunikací a průjezdních 
úseků silnic.

Čl. 2
Rozsah
Na vozovkách místních komunikací a průjezdních úsecích silnic se od-
straňování závad ve schůdnosti týká přechodů pro chodce. Odstraňování 
závad ve schůdnosti v těchto místech se provádí v šíři 3,0 m po celé délce 
přechodu.
Závady ve schůdnosti chodníků u zastávek veřejné linkové autobusové do-
pravy se odstraňují v celé šíři a délce nástupní hrany zastávek.
Závady ve schůdnosti chodníků (včetně schodišť a lávek) vzniklé zimní po-
větrnostní situací se odstraňují v pruhu o min. šířce 1,2 m. Toto výjimečně 
neplatí v případě sněhové kalamity, kdy při velkém množství sněhu nelze 
bezprostředně sníh jinam odklidit.

Způsob
Odstraňování závad ve schůdnosti způsobených povětrnostními situacemi 
a jejich důsledky na chodnících, místních komunikacích se provádí: stroj-
ním odhrnutím, ručním odhozením nebo smetením, oškrabáním zmraz-
ků, posypem zdrsňujícím inertním materiálem, posypem chemickým roz-
mrazovacím materiálem.
Místní komunikace I. a II. pořadí důležitosti jsou udržovány pluhováním, 
v  případě nutnosti posypem. Posypem inertními materiály nelze dosáh-
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nout odstranění kluzkosti, nýbrž pouze zmírnění kluzkosti. Jde o opatření 
pouze krátkodobé, poněvadž posypový materiál je provozem shrnut na 
okraj komunikace, případně propadá do sněhové vrstvy.
Při použití povolených chemických rozmrazovacích materiálů (chlorid 
sodný nebo chlorid vápenatý) a po odstranění sněhové kaše se povrch za-
bezpečuje posypem materiály uvedenými v bodu 2.
K posypu je zakázáno používat škváru, popel, domovní odpad a jiný mate-
riál, který by znečišťoval životní prostředí.
Sníh z chodníků je zakázán shrnovat do vozovky. Sníh se ponechá v po-
délných hromadách na okraji chodníků, je-li to možné, přičemž nesmí být 
ztížena jeho nakládka přihrnutím ke stromům nebo sloupům veřejného 
osvětlení nebo zataraseny přechody pro chodce.
V případě nutnosti se posyp chodníků a místních komunikací provádí na 
komunikacích I. pořadí důležitosti v celé jejich délce, na ostatních komuni-
kacích se posyp provádí pouze na dopravně nebezpečných místech (např. 
ve stoupání a klesání, na křižovatkách, ostrých směrových obloucích, za-
stávkách hromadné dopravy atd.). Na chodnících a místních komunikacích 
III. pořadí důležitosti se posyp provádí jen ve výjimečných případech.

Lhůty
Lhůty k odstranění (zmírnění) závad ve schůdnosti chodníků a místních 
komunikací se stanovují takto:
Při vytvoření náledí, námrazy a jiné kluzkosti v době od 6.00 so 16.00 ho-
din se zahájí odstraňování závad nejpozději do 30 minut od zjištění. V době 
od 16.00 do 6.00 hodin se zahájí odstraňování závad nejpozději do 4 hodin 
od zjištění.
Při trvalém spadu sněhu, dosáhne-li vrstva napadlého sněhu minimálně  
5 cm, se zahájí provádění odstraňování sněhu v době od 6.00 do 16.00 ho-
din do 30 minut, v době od 16.00 do 6.00 hodin se zahájí nejpozději do  
4 hodin od zjištění.
Odstraňování závad ve schůdnosti chodníků, místních komunikací a prů-
jezdních úseků silnic, způsobených povětrnostními situacemi a jejich dů-
sledky se provádí v tomto pořadí:

I. pořadí důležitosti
 Chodníky:
Poříčská ulice v celé délce, Náměstí, Náchodská v celé délce (od Škvárov-
ny k Hronovu oboustranně), Krausova od Růžku po vlakovou zastávku, 
všechny autobusové zastávky, vlaková zastávka
 Komunikace:
Příčná, Krausova, Martincova po křižovatku s ul. Na Kopci, Na kopci po 
odbočku k ZD, Prkenice, Na Hranicích. (Náchodská, Poříčská a Žďárecká 
ulice je v majetku kraje, údržbu tudíž provádí Údržba silnic Královéhra-
deckého kraje)
ve lhůtě nejpozději do 3 hodin po vzniku závady ve schůdnosti, s ohle-
dem na bod 1.2. kapitoly Lhůty.

II. pořadí důležitosti
 Chodníky:
Žďárecká (u Draboňů), K Letišti, Za Sokolovnou, Dinterova, Hejzlarova, 
Pražákova ulice.
 Komunikace:
Brné, K Homolce, Pod Horou, Na Kopci, K Lípě, Na Ostrově, K Bagru,  
V Olšině, Alinova, Němečkova, Za Řekou, U Staré školy, Martincova (od 
křižovatky s ul. Na Kopci dále), Družstevní, Školní, Farní, Kostelní, K Letišti 
(po odbočku na sídliště), Pašťalkova, Na Ohradě, Kudlerova, Za Sokolov-
nou, Dinterova, Hejzlarova, Pražákova, Ke Koupališti, Roubalova, Müllero-
va, Rezkova, Lipského, Červinkova, Na Škvárovně, U Hornických domů, Na 
Žabáku, Antonína Pavlíka, sídliště Rubena, Zítkova
ve lhůtě nejpozději do 6 hodin po vzniku závady ve schůdnosti, s ohle-
dem na bod 1.2. kapitoly Lhůty.

III. pořadí důležitosti
 Komunikace:
Ostatní komunikace neuvedené v I. a II. pořadí důležitosti, dále parkoviště, 

plocha u hasičské zbrojnice, komunikace k obřadní síni a ostatní
ve lhůtě nejpozději do 12 hodin po vzniku závady ve schůdnosti.

Čl. 3
Toto nařízení bylo vydáno na základě usnesení Rady městyse Velké Poříčí 
č. R/22/17/6  z 20.11.2017 a nabývá účinnosti dnem vyhlášení.

Ing. Josef Král, starosta městyse
Mgr. Nataša Šancová, místostarostka městyse

Odpadové hospodářství
Vážení spoluobčané. V odpadovém hospodářství probíhají změny, které 
nejsou příliš populární. I my jsme se snažili o určitou změnu, od které jsme 
očekávali dobrý výsledek. Jak víte, od jistého pokusu jsme nakonec ustou-
pili, protože se kýžená změna k  lepšímu nakonala. Vám, kteří jste se do 
změny zapojili, ještě jednou moc děkujeme. Bez Vás bychom neměli žádné 
srovnání. Z plánovaného jsme zůstali pouze u třídění odpadů do pytlů. Ač 
se to nezdá, bylo to pro městys výhodnější, protože jsme se dostali k vyšším 
odměnám od EKO-KOMu, které z větší části pokryly náklady městyse na 
svoz separovaného odpadu. 
V polovině listopadu letošního roku jsme obdrželi dopis od naší svozové 
firmy, že po nás bude chtít opět více peněz. Za komunální odpady budeme 
platit v roce 2017 o 6,5 % více, za separované odpady o 4,1 % více a k tomu 
budeme platit ještě recyklační poplatek za plasty, a to 490 Kč za tunu odpa-
du. Pro Vaši představu – v roce 2016 jsme vytřídili 30 tun plastů. Rok 2017 
nemůžeme zatím uvést, protože jsme ještě neobdrželi tonáže. 
Z tohoto důvodu jsme nuceni i my mírně zdražit cenu za komunální od-
pad. Rada městyse navrhla, že to bude zhruba o 5 %. Musíme si všichni 
uvědomit, že vzhledem k přísnější legislativě v odpadovém hospodářství 
a s ohledem na ekologii, se bude jednat stále o dražší a dražší záležitost. Je 
jenom na nás všech, jak důsledně budeme třídit. Cílem všech vymýšlených 
opatření je to, aby občan platil jen za to, co odloží do popelnice. Čím méně 
komunálního odpadu, tím menší platba.
Znovu připomínáme, že nejenom za komunální odpad musí obec platit. 
K tomu připočítáme velkoobjemový a nebezpečný odpad, platíme za uklá-
dání biologického odpadu na kompostárnu, uklízíme po obci, obsluhujeme 
místa pro tříděný odpad.
A tady nás trápí jedna věc. Velkým nešvarem je odkládání všeho nepotřeb-
ného na místa pro separovaný odpad. Tu záchodová mísa, tu sklo z auta, 
pneumatiky, koberec, nábytek a mnoho jiných předmětů. Je to normální? 
Pro tyto účely máme přece sběrný dvůr. Naši pracovníci musí téměř denně 
objíždět obec a nepořádek uklízet. Nezbývá jim pak čas na potřebnější věci, 
například sečení trávy před vašimi příbytky.
Věřím, že většina Poříčáků je inteligentní a tato záležitost se jich netýká.  
A ti, kteří se v textu našli, snad pochopí, že nekonají správně a již to nebu-
dou opakovat.

N. Šancová

Co jsme zažili
Poříčský podzim - kapela Chrpa z Chrudimi 
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Koncert k 30. výročí založení Dechového orchestru mladých ZUŠ Hronov 

Dne 22. 12. uplyne pět let od okamžiku, 
kdy nás navždy opustila 
paní Eva Cinková.
Vzpomíná manžel s rodinou

Dne 1. 12. 2017 uplynuly dva roky od 
smutného okamžiku, kdy nás opustila 
paní Marie Podolanová.
Kdo jste ji znali a měli rádi, vzpomeňte 
s námi.
Dcera a syn s rodinami

•

Vzpomínáme

Až nás bude bolet zub
Rozpis služeb stomatologické lékařské služby první pomoci okresu Náchod 
na rok 2017 v oblasti: 
Náchod, Hronov, Červený Kostelec, Nové Město n. M. 

ordinační hodiny: sobota, neděle, svátek 08.00 - 12.00 hod.
02.12. a 03.12. MDDr. Lucie Škodová Třísková 
 Denisovo nábřeží 665, Náchod,  491 421 920
09.12. a 10.12. MUDr. Jan Šnajdr 
 Náchodská 548, Velké Poříčí,  777 905 047
16.12. a 17.12. MUDr. Jana Šnajdrová
 Náchodská 548, Velké Poříčí, 491 852 850
23.12. MUDr. Jana Šťovíčková
 Denisovo nábřeží 665, Náchod 491 423 748
24.12. MUDr. Jan Klimek
 Českých bratří 407, Náchod 491 427 603
25.12. MUDr. Anna Klikarová
 Náměstí ČSA 69, Hronov 491 482 700
26.12. MUDr. Petr Juran
 Komenského 10, Nové Město nad Metují 491 472 721
30.12. a 31.12. MUDr. Tereza Štrasová
 Denisovo nábřeží 665, Náchod 491 424 921
01.01.2018 MUDr. Miroslava Jirmanová
 Komenského 48, Nové Město nad Metují 491 472 947
06.01. – 07.01. 2018 MUDr. Jana Vaňková
 Sokolská 215, Červený Kostelec 491 463 421
13.01. a 14.01. MUDr. Alois Vejmola
 Palackého 20, Náchod  491 424 524

Zprávičky z mateřské školičky
Spolu s prosincem přichází pro děti nejkrásnější období v roce – advent.  
Je plný kouzel, očekávání, obav i splněných přání.
5. prosince dopoledne nás ve školce navštíví trojice Mikuláš, anděl a čert. 
Možná, že čertů bude i více.
13. prosince v 16:30 zazpívají všechny děti na tradičním Vánočním cinkání 
na náměstí městyse. Průvod se světýlky a zvonečky vyjde od školky v 16:00. 
Na náměstí budeme pro zahřátí podávat horký čaj a svařené víno. Srdečně 
zveme všechny občany.

ŠKOLY MĚSTYSE 

60. ročník běhu Hronov – Náchod
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14. prosince vystoupí v 10 hodin pěvecký sboreček naší školky Poříčský 
beránek v náchodské knihovně s pásmem vánočních koled. 
18. prosince se mohou děti těšit na dárky od Ježíška.
19. prosince si pochutnáme na vánočním cukroví, bude hostina.
20. prosince se půjdeme podívat do sálu Obecního domu na pěknou před-
vánoční pohádku.

Kolektiv mateřské školy přeje všem krásné a spokojené Vánoce, 
pevné zdraví a hodně úspěchů v novém roce 2018.

R. Nováková

Škola pro každého
Školní práce je v plném proudu. Klasická výuka je obohacena vzdělávacími 
exkurzemi, kulturními programy a sportovními soutěžemi. Do Prahy se 
vypravily nejstarší ročníky. Kromě nejznámějších památkových zón na-
vštívily kryptu, ve které se ukrývali českoslovenští parašutisté po atentá-
tu na Heydricha v roce 1942. Výklad průvodkyně byl poutavý a zajímavý. 
Ostatní třídy druhého stupně se zajímaly o ještě starší historii. Podívaly se 
do pravěké vesnice ve Všestarech. Další exkurze zavedla 5. a 9. třídu do 
krajského města, kde se poučily o zákonitostech vesmíru v  tamní Hvěz-
dárně. Počasí pozdního podzimu nebylo moc příznivé. Přesto se konal 
tradiční běh Zámeckými schody v Náchodě. Tým prvního stupně (Honza 
Friede, Filip Vlček, Tonda Kubeček) si doběhl pro 1. místo. Stejné ocenění 
získala v kategorii jednotlivců 6. – 7. ročníku Bára Ficencová. Úspěch měli  
i florbalisté 8. – 9. ročníku v okrskovém kole v Polici nad Metují. Brzo ráno 
před odjezdem ještě potrénovali a pak přivezli vítězný pohár s postupem 
do okresního kola. Plavecký výcvik zdárně ukončili žáci 3. – 4. třídy. Všem 
sportovcům gratulujeme a děkujeme za dobrou reprezentaci školy. Podě-
kování patří i chlapcům, kteří se přihlásili do Řemeslné soutěže v Jaroměři. 
Šikovné ruce má Tonda Vávra a Martin Semerák, kteří řezali, pilovali, při-
tloukali a dopracovali se k 1. a 3. místu.

Přelom října a listopadu jsme oslavili halloweenskými strašidly a dušičko-
vými lucerničkami. Obě akce zaštiťoval žákovský parlament a svého úkolu 
se zhostil dobře. Strašidla zdobila venku před školou a světýlka přinášela 
pohodu uvnitř na chodbě. Napilno mají naši deváťáci. Vyzkoušeli si své 
znalosti z matematiky, češtiny a celkového rozhledu ve Scio testech a ještě 
nás vyzvala Česká školní inspekce k  testování ve čtenářské gramotnosti. 
Někteří žáci využili nabídku nakladatelství Taktik a zakoupili si on-line 
kartu k přípravě na přijímačky v programu Stroj na jedničky. Pomalu se 
rozbíhají školní kola vědomostních olympiád, ve kterých spoléháme nej-
více na devítku. A tak ready-steady-go, nebo-li připravit- pozor-teď. Na-
cházíme se ve stadiu ready. V prosinci srdečně zveme rodiče a prarodiče 
na Den otevřených dveří (14. 12.), kdy se mohou podívat přímo do výuky 
a povzbudit své děti. Blíží se Vánoční svátky, vyrábíme drobné dekorace 
a těšíme se na tradiční jarmark před školní jídelnou. Přijďte se podívat, 
poslechnout si zpěvy vánoční, popít něco na zahřátí a potěšit se dětskými 
výrobky. Hodně zdraví, energie a pohody do nového roku přejí rodičům  
i žákům všichni zaměstnanci základky.

J. Vitverová

Zaměstnanci školní jídelny Velké Poříčí 
přejí všem svým strávníkům poklidné vánoční svátky 

a do nového roku pevné zdraví a veselou mysl. 
Děkujeme za vaši přízeň.

Michaela Šilhánová, vedoucí ŠJ

ZUŠ Hronov
Vánoční koncert 
V  pátek 15. 12. 2017 se v  Jiráskově divadle od 19:00 uskuteční tradiční  
Vánoční koncert Komorního orchestru ZUŠ Hronov.
V úvodu koncertu vystoupí děvčata z tanečního oboru ZUŠ Hronov, která 
si pod vedením paní učitelky Zuzany Zítkové pro vánoční koncert připravi-
la několik choreografií. Komorní orchestr poté přednese Vánoční symfonii 
italského barokního skladatele Gaetana Marii Schiassiho.
Těžiště koncertu bude ve druhé polovině programu, kdy zazní dvě vánoč-
ní mše. Nejprve to bude Missa pastoralis hronovského rodáka, současníka 
Bedřicha Smetany, Jana Křtitele Knahla. Druhou mši napsal náchodský ro-
dák Jaroslav Celba. Budeme moci porovnat vánoční mše dvou regionálních 
skladatelů – latinskou mši z 19. století s kompozicí z 21. století, kompono-
vanou na slova náchodského patriota Libora Volného. Sborových partů se 
ujmou smíšené sbory Hron z Náchoda se sbormistrem Vlastimilem Čej-
pem a hronovský Dalibor, který vede Zuzana Meierová Genrtová. Komorní 
orchestr ZUŠ Hronov diriguje Josef Vlach.

30 let Dechového orchestru mladých ZUŠ Hronov
Před 30 lety založil pan učitel Miloš Meier v lidové škole umění dechový 
orchestr. Ze skromnějších začátků se orchestr vypracoval na těleso, které 
má i svůj přípravný dechový orchestr. V současném Dechovém orchestru 
mladých, hrají vedle žáků ZUŠ Hronov také žáci ZUŠ Červený Kostelec, 
ale také řada bývalých žáků, kteří se do orchestru vracejí, aby si zahráli  
a pomohli mladším.
Orchestr za dobu své existence absolvoval 675 koncertních vystoupení ne-
jen v České republice, ale také na Slovensku, v Polsku, Rakousku, Německu, 
Švýcarsku, Chorvatsku nebo ve Francii.
Z orchestru vzešlo množství amatérských muzikantů i řada profesionálních 
hudebníků, z nichž někteří na naší škole v současnosti vyučují.
Celých třicet let orchestr obětavě vede pan učitel Miloš Meier, jemu patří za 
jeho práci poděkování a uznání.
Do dalších let přeji orchestru hodně posluchačů, elán do práce a radost ze 
společného muzicírování.

Připravujeme

Datum Čas Název akce Místa akce

2. 12. 2017 15:45 Vystoupení pro důchodce Bezděkov

3. 12. 2017 Adventní koncert Jiráskovo divadlo 
Hronov

6. 12. 2017 Vystoupení PS na koncertu 
s Jankem Ledeckým

Jiráskovo divadlo 
Hronov

13. 12. 2017 17:00 4. žákovský koncert Malý sál Jiráskova 
divadla Hronov

15. 12. 2017 19:00 Vánoční koncert Jiráskovo divadlo 
Hronov

9. 1. 2018 Vystoupení PS na koncertu
s Václavem Neckářem

Jiráskovo divadlo 
Hronov

Informace o ZUŠ Hronov najdete také na www.zushronov.cz
Mgr. Josef Vlach, ředitel ZUŠ Hronov
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Interview s Nelou Múčkovou, studentkou 3. ročníku 
SŠPTP, autorkou betlému pro náměstí ve Velkém Poříčí
Jak a kdy ses dozvěděla o zakázce na betlém pro městys Velké Poříčí?
To bylo na začátku roku 2017, kdy vedení městyse nabídlo naší škole zpra-
cování betlému, určeného k venkovní instalaci na náměstí. Kritéria byla 
daná: bude umístěn pod velkým živým vánočním stromem, bude v život-
ní velikosti a závazné budou postavy Josefa, Marie a Ježíška. Tento úkol 
dostali studenti 3. a 4. ročníku oboru Grafický design. A tehdy jsem byla 
MgA. Vendulou Henclovou oslovena i já, přestože jsem byla teprve ve  
2. ročníku.  

A co se tedy dělo dál?
Každý student vytvořil maketu jako představu budoucího betlému. Já jsem 
svou maketu nakreslila pastelkami. Celkem se sešlo téměř 50 maket, které 
byly na začátku června vystaveny ve školním ateliéru. Následně si vedení 
městyse vybralo jeden návrh. K mému překvapení to byl právě ten můj. 
Velmi mě potěšilo, že ačkoli jsem byla ze studentů nejmladší, přesto jsem se 
svou maketou tuto soutěž vyhrála. 

Kdy ses tedy dala do práce na samotné realizaci betlému a jak probíhala?
To bylo hned po soutěži, ještě v červnu, před prázdninami. Nejdříve se mu-
sela maketa naskenovat, dalo se jí příslušné měřítko a vyznačená plocha 
se vystříhala ze šablony. Potom se podle šablony obkreslily tvary na  vo-
děvzdorné dřevěné desky, ze kterých se vyřezaly a obrousily výsledné kon-
tury betlému. Dále jsem si měla možnost sama společně s panem ředitelem 
Rudolfem Volhejnem vybrat akrylové (vodou nesmývatelné) barvy. Desky 
se musely také našepsovat, aby se zabránilo prosaku vody. Teprve potom 
jsem začala vymalovávat jednotlivé části betlému. Konečnou úpravou bude 
přelakování, které zabrání loupání barvy. Jen pro zajímavost – všechny bar-
vy jsem si sama míchala ze čtyř barev.

Někdo ti při práci pomáhal?
Po technické stránce mi velmi pomohl pan ředitel Volhejn, který je auto-
rem usazení betlému a celkově promyslel všechny technické parametry. Po 
výtvarné stránce mi zejména pomáhala MgA. Vendula Henclová. Oběma 
bych chtěla upřímně poděkovat. 

Dá se odhadnout počet hodin strávených prací na betlému? Jsou to desítky?
Určitě to byly stovky hodin. Věnuji se práci každou volnou chvilku. Betlém 
totiž musí být hotový do 15. listopadu, kdy jej firma Elektro Drapač osvětlí. 
Obyvatelé Velkého Poříčí i okolních míst ho budou moci obdivovat na ná-
městí před vánočním stromem od začátku adventu. Bude usazen na pódiu 
a dozdoben senem. Moc se na tu chvíli těším.

Zveme tedy všechny milovníky kouzelné vánoční atmosféry ke zhlédnutí 
betlému.

Mgr. Renata Lelková
Střední škola propagační tvorby a polygrafie Velké Poříčí 

www.ssptp.cz

Klub seniorů
Blíží se Vánoce a konec roku. Někteří z nás se ohlédnou za tím téměř uply-
nulým a bilancují. Také my jsme to zkusili. Klub angličtiny pro seniory po-
kračoval ve třech skupinách jako vloni, díky velké trpělivosti paní Ivy Tr-
tíkové. Takže naše předsevzetí do příštího roku je jasné. Snažit se, učit se. 
A paní Ivě budeme přát ze všeho nejvíc pevné zdraví, protože to ji teď na 
podzim nejvíc trápilo.
Seniorské toulky proběhly také podle plánu, i když někdy jsme museli kvůli 
počasí přehodit termín. Občas nás šlo 14, jindy jen tři. Díky našemu turis-
tickému průvodci Čeťovi Kávovi jsme poznali místa, o kterých jsme nevě-
děli a neznali je. Čeťa byl z nás všech nejvytrvalejší a nejaktivnější.
Prošli jsme kraj  od Nového Města přes Kostelec, Meziměstí, Broumov po 
Teplice. Dvakrát jsme byli také v Krkonoších. Doufám, že nám všem vydrží 
zdraví i v příštím roce a že i Čeťa to s námi vydrží a hlavně se nám nikde 
neztratí.
Klub ručních prací vyrobil letos opět spoustu dárků, které jsme věnova-
ly postiženým dětem, dále dětem na táborech s Dominem a prvňáčkům 
z Poříčí. Krom toho jsme navštívily besedu se Zbygněvem Czendlíkem v 
Polici, přehradu Les království u Dvora Králové, Zvičinu, památník pocho-
du smrti u Choustníkova Hradiště a skončily jsme v Ratibořicích v muzeu 
herectví. Nyní nás čekají Úsměvy s Ivo Šmoldasem a koncert Václava Hyb-
še. Také členky ručních prací doufají, že budou zdravé a vyrobí ještě hodně 
dárků, které potěší a že navštíví zajímavá místa našeho kraje.

Všem občanům Velkého Poříčí pak přejeme krásné Vánoce 
a úspěšný rok 2018!

T. Thérová

Poděkování a přání
Ani v letošním roce naši mladí zdravotníci pod vede-
ním Jakoubkových nezklamali, zúčastnili se  mnoha 
akcí a soutěží, kde se umístili na předních místech. 
Děkuji všem, co se podíleli na činnosti ČK – členům, 
rodičům dětí z kroužku mladých zdravotníků, kteří jim umožňují získávat 
cenné zkušenosti pro život, vystavovatelům, spolupracovníkům a sponzo-
rům. Zejména ÚM Velké Poříčí, Wikov MGI a.s. Hronov, Sukově lékárně, 
OS ČČK Náchod.
Přeji všem lidem dobrý a ještě lepší nový rok, pevné zdraví, klid v duši, hez-
ké vztahy, mír ve světě, sílu vyrovnat se s novotami a tempem současného 
života. Nebrblat, že je tma, ale rozsvítit aspoň malé světélko. 

Požehnaný nový rok 2018 
za MS ČČK Velké Poříčí Marie Hajná.

Betlémské světlo
Pro ty z vás, kteří ještě nevíte, co to je, chci napsat pár slov o tomto novo-
dobém vánočním zvyku. Tato akce vznikla v sousedním Rakousku v roce 
1986, kdy malý plamínek, přenesený z věčného světla, jež hoří v jeskynní 
kapli v dalekém městě Betlémě, v jeskyni, v níž se narodil Ježíš Kristus, byl 
dovezen jako poděkování těm lidem, kteří jakkoliv pomohli dobročinné 
nadaci Světlo ve tmě. Tato nadace pomáhá především zrakově, ale i jinak 
postiženým lidem a její pracovníci proto chtěli všem svým dobrodincům 
poděkovat originálním, ale zároveň milým a přátelským způsobem. Světlo 
dovezli do Lince, kde nadace sídlí a kde jej původně slavnostně rozdávali. 
Za rok na to byli ke spolupráci při roznášení a rozdávání přizváni rakouští 
skauti, a protože se akce mocně rozrostla, přenesli její centrum do Vídně.  
A odtud se postupně začalo šířit do Evropy. Zde se také v polovině pro-
since sejdou skautské delegace z různých evropských států a při slavnostní 
ekumenické bohoslužbě je jim Světlo předáno. Do naší republiky jej dováží 
skauti z brněnského střediska „Řehoře Mendla“. Ve třetí adventní sobotě 
je pak Betlémské světlo rozváženo za spolupráce Českých drah do všech 
koutů republiky. 

SPOLKY 
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Skauti však Světlo nerozvážejí jen vlakem, ale přinášejí ho zejména do kos-
telů, na náměstí měst, na radnice, domovů důchodců, nemocnic, hospiců  
a rozdáno sousedům, přátelům, rodinám, osamělým lidem… Zde se již 
mezi skauty zapojuje veřejnost, ale i jednotlivci, kteří se chtějí na této akci 
podílet. Mít doma Betlémský plamínek a nenechat ho zhasnout po dlouhé 
cestě pro ně znamená stát se součástí nekonečného řetězu domovů propo-
jených symbolem naděje a duchovního poselství vánočních svátků. Stát se 
poslem pokoje, přinést toto Světlo jako dar lidem ve svém okolí a zapojit se 
do velké rodiny lidí dobré vůle, to je pro některé lidi dnes velkým vánočním 
přáním a radostí. 

Částečně převzato ze serveru: www.betlemskesvetlo.cz.

Ve Velkém Poříčí proběhne předávání Betlémského světla v pátek 
22. prosince v 18 hod během vánočního mini koncertu v místním 
kostele Navštívení Panny Marie.

Zároveň bych chtěl využít možnosti k poděkování za nezištnou práci s dět-
mi našim novým odvážným vedoucím, kterými jsou Radka a Štěpánka Sto-
linovi u Lištiček a Tonda Šimek a Honza Máslo u Medvědů. Dále bych chtěl 
poděkovat i všem našim podporovatelům, jako jsou městys Velké Poříčí, 
farnost Velké Poříčí a SaarGummi Automotiv Červený Kostelec.

Michal Cvejn

KULTURA

VELKÉ POŘÍČÍ V KALENDÁŘÍCH
v prodeji na podatelně úm a v papírnictví na náměstí

120 Kč

110 Kč
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so 2/12 od 19:00

130 Kč / 100 Kč v předprodeji

Obecní dům Velké Poříčí

předprodej na ÚM Velké Poříčí

Více o Betlémském světle na www.betlemskesvetlo.cz 

I letos Vám skauti a skautky přinesou 

Betlémské světlo 

  

„Snahou každého 
světla je prozářit 
tmu…“. 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
Ve Velkém Poříčí proběhne předávání Betlémského světla v 
pátek 22. prosince v 18 hod během vánočního mini koncertu 
v místním kostele Navštívení Panny Marie. 
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JIMMY BOZEMAN 

& THE LAZY PIGS 

Pátek 29. 12. 2017 od 18 hodin 

Sál Obecního domu Velké Poříčí 

130 Kč v přeprodeji na ÚM Velké Poříčí 

160 Kč na místě 

 

Městys Velké Poříčí pořádá koncert

Sejdeme se 1. ledna 2018 v  17 hodin,

 v prostoru pod kostelem, ulice Školní
Připraveno bude malé občerstvení

Srdečně zveme
naše občany

a širokou veřejnost
na tradiční 

NOVOROâNÍ

OHNˇ OSTROJ
ve  Velkém  Poříãí

Městys Velké Poříčí zve poříčské seniory na tradiční 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Knihovna městyse Velké Poříčí a Galerie 102
Otevírací doba

Pondělí  9:00 – 11:00 a 13:00 – 18:00
Úterý zavřeno 
Středa 8:00 – 11:00 a 13:00 – 18:00
Čtvrtek 13:00 – 18:00
Pátek 8:00 – 11:00

Kontakt: knihovna@velkeporici.cz, 491 485 323

49. ples MO KDU-ČSL ve Velkém Poříčí
se bude konat v sobotu 27. ledna 2018 

v Obecním domě na náměstí ve Velkém Poříčí. 
Hudba Michal Meisner ze Dvora Králové, 

soutěž o ceny, domácí kuchyně. 
Začátek ve 20 hod., vstupné 80 Kč, společenský úbor. 

Mládeži do 15 let nepřístupno. 

Předprodej místenek na podatelně Úřadu městyse 
od pondělí 15. ledna 2018.  

Srdečně zvou pořadatelé

 
 
 

GALERIE  
 
 
 
 
 
 
 
 
  

 
 

 

 
 

OBECNÍ DŮM VELKÉ POŘÍČÍ 
102 

Náměstí 102, Velké Poříčí l po 9-11 a 13-18 l st 8-11 a 13-18 l čt 13-18 l pá 8-11 l knihovna@velkeporici.cz l 491 485 323 

Míra Dušánek
Tomáš Šimek

Šulc

–
 

 
 
 

GALERIE  
 
 
 
 
 
 
 
 
  

 
 

 

 
 

OBECNÍ DŮM VELKÉ POŘÍČÍ 
102 

Náměstí 102, Velké Poříčí l po 9-11 a 13-18 l st 8-11 a 13-18 l čt 13-18 l pá 8-11 l knihovna@velkeporici.cz l 491 485 323 

Míra Dušánek
Tomáš Šimek

Šulc

–
 

 
 
 

GALERIE  
 
 
 
 
 
 
 
 
  

 
 

 

 
 

OBECNÍ DŮM VELKÉ POŘÍČÍ 
102 

Náměstí 102, Velké Poříčí l po 9-11 a 13-18 l st 8-11 a 13-18 l čt 13-18 l pá 8-11 l knihovna@velkeporici.cz l 491 485 323 

Míra Dušánek
Tomáš Šimek

Šulc

–
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GALERIE  
 
 
 
 
 
 
 
 
  

 
 

 

 
 

OBECNÍ DŮM VELKÉ POŘÍČÍ 
102 

Náměstí 102, Velké Poříčí l po 9-11 a 13-18 l st 8-11 a 13-18 l čt 13-18 l pá 8-11 l knihovna@velkeporici.cz l 491 485 323 

PÍSMO 

13. 12. 2017 – 26. 1. 2018 
V TVORBĚ ŽÁKŮ SŠPTP 

SPORT – fotbal

MAS Stolové hory rozšiřuje nabídku 
podpory vašich projektů
Místní akční skupina Stolové hory, která si klade za cíl zlepšit kvalitu života 
obyvatel na venkově mimo jiné i prostřednictvím získávání a rozdělování 
dotačních prostředků, vyhlásila nové výzvy na předkládání projektových 
žádostí. Pokud máte v šuplíku projekt zaměřený na zvýšení lokální zaměst-
nanosti, tak neváhejte s podáním projektové žádosti v rámci vyhlášené vý-
zvy s názvem Zaměstnanost I. 
Finanční příspěvek můžete získat např. na aktivity vedoucí k  nalezení či 
zprostředkování zaměstnání a jeho udržení, na rozvoj základních kompe-
tencí pro lepší uplatnění se na trhu práce (vč. rekvalifikace), na zjišťování 
osobnostních a kvalifikačních předpokladů osob pro volbu povolání, na 
vytváření nových pracovních míst, na podporu umísťování na uvolněná 
pracovní místa, na podporu spolupráce lokálních partnerů na trhu práce 
či na podporu flexibilních forem zaměstnání. V rámci těchto aktivit může 
být podporováno i jazykové vzdělávání, PC kurzy, rozvoj finanční gramot-
nosti, měkké dovednosti (např. komunikační dovednosti apod.), čtenářská 
a numerická gramotnost apod. – tyto aktivity jsou ale pouze doprovodné 
a musí vést přímo k uplatnění osob z cílových skupin na trhu práce. Dané 
aktivity je možné doplnit i o zajištění doprovodných služeb typu dluhové 
poradenství, rodinné poradenství, psychologické poradenství, poradenství 
v oblasti bydlení apod. Aktivity jsou vhodné zejména pro osoby dlouhodobě 
či opakovaně nezaměstnané a osoby s kumulací hendikepů na trhu práce.
Žadateli mohou být například obce a jejich organizace, DSO, příspěvkové 
a neziskové organizace, obchodní společnosti a družstva, OSVČ, poraden-
ské a vzdělávací instituce, školy a školská zařízení. Celková alokace pro tuto 
výzvu činí 5 416 000 Kč. Minimální výše rozpočtu projektu je 400 000 Kč, 
maximální 1 805 333 Kč. Výše podpory závisí na typu žadatele a může být 
až 100 %. Projekty mohou trvat až 36 měsíců. Příjem žádostí o podporu 
bude ukončen 16. 1. 2018 ve 12.00 hod. Seminář pro žadatele proběhne dne 
7. 12. 2017 od 10 hod v kanceláři MAS, 2. patro, Náměstí 102, Velké Poříčí. 
Konzultace k dané výzvě poskytne: 
Pavel Pinkava (pinkava.masstolovehory@gmail.com).  
Dále byla v rámci IROP vyhlášena výzva zaměřená na Ochranu a rozvoj 
přírodního a kulturního dědictví, která napomůže řešit dopady dlouho-
dobého podfinancování péče o klíčové památky v  území MAS. Jedná se 
o památky zapsané v indikativním seznamu národních kulturních pamá-

tek, jimiž jsou státní zámek Náchod, pevnostní systém Dobrošov a kostel 
sv. Prokopa v  Bezděkově nad Metují, pro které je vyčleněno dohromady 
přes 5 milionů korun. Na konci listopadu jsme vyhlásili prozatím poslední 
výzvu s názvem Bezpečnost dopravy. Obce, DSO a Královéhradecký kraj 
mohou získat finanční příspěvek na rekonstrukci, modernizaci či výstav-
bu komunikací pro pěší (chodníky, lávky, stezky) včetně realizace prvků 
zvyšujících bezpečnost dopravy. Projektové žádosti je možné konzultovat 
s Pavlem Rejchrtem (rejchrt.masstolovehory@gmail.com) a bude možné je 
podávat do 28. 2. 2018. 
Na začátku nového roku také plánujeme přijímat projektové žádosti v ob-
lasti Programu rozvoje venkova. V případě, že zvažujete realizovat projekt 
zaměřený například na zakládání a rozvoj nezemědělských činností, inves-
tic do zemědělských podniků, lesnické infrastruktury nebo investic do les-
nických technologií a zpracování dřeva, obraťte se se žádostí o konzultaci 
na Mirku Soldánovou (soldanova.masstolovehory@gmail.com).
Pevně věříme, že vaše projekty podpoří rozvoj regionu. Pro kontakty a bliž-
ší informace sledujte webové stránky www.mas-stolovehory.cz nebo náš 
facebookový profil MAS Stolové hory. 

Mirka Soldánová

Mladší přípravka
Podzimní sezónou 2017/18 propluli fotbalisté a fotbalistky mladší příprav-
ky s velmi přívětivým skóre. Všem hráčům se velice dařilo při jejich setká-
vání s míčem na různých hřištích v našem okolí. Několikrát jsme navštívili 
trávník v Hronově, dojeli jsme i na hřiště do Broumova, Machova a Velké 
Jesenice. Všude jsme bojovali jako lvi a zaslouženě si odváželi výhry z jed-
notlivých zápasů. Samozřejmě nás občas za naše chybičky někdo potrestal, 
ale ve výsledku byli všichni spokojeni. Nejlepší střelci z našeho týmu Tomáš 
Köhler a David Vlček se zasloužili za vysoké skóre střelených gólů v této se-
zóně. Nesmíme opomenout ani další skvělé hráče z našeho týmu – Matěje 
Součka, Davida Adama Šrolla, Tomáše Přibyla, Mikuláše Snášela, Domini-
ka Rausera, Jakuba Aulicha, Marka Lokvence, a nesmíme zapomenout ani 
na naše fotbalistky Kristýnu Rajsnerovou a Natálii Kratochvílovou. Všem 
velký dík za jejich výkony nejen na hřišti, ale i v bráně, kde se poctivě vy-
střídali všichni hráči z pole. V našem pilném trénování budeme pokračovat 
přes zimu v tělocvičně, abychom na jaře vyběhli na trávník opět s vítězným 
poříčským pokřikem. 

Karel Köhler

Starší přípravka TJ Velké Poříčí
Fotbalový podzim poříčské starší přípravky nám skončil. V soutěži v rámci 
okresního přeboru starších přípravek jsme se turnajovým systémem kaž-
dou neděli od začátku září až do konce října utkávali se soupeři z okolních 
klubů. Letošní podzim jsme sehráli pouze jediný turnaj na domácí půdě  
a tak jsme cestovali k turnajům po hřištích našich soupeřů.
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Celý podzim jsme odehráli v sestavě:
Aulichová Michaela, Grund David, Hofmann David, Hrubý Matyáš, 
Kostlán Adam Kevin, Köhler Nicolas, Kubeček Antonín, Rak Jakub, Veselý 
Vít, Vítek Tomáš, Vlček Štěpán, bratři Wihani Matyáš a Tadeáš.

V celé podzimní sezóně jsme se na trénincích učili hrát fotbal založený na 
přihrávkách a kombinačních akcích. V turnajích se nám toto dařilo, před-
váděli jsme nejhezčí fotbal ze všech týmů, kteří se účastnili této soutěže. 
Dařilo se nám hrát tento fotbal plný přihrávek a kombinací, výsledkem pak 
bylo, že jsme soupeřům stříleli krásné branky. Všem dětem se dařilo, byla 
na nich vidět velká chuť se neustále zlepšovat a bojovat za poříčské barvy. 
Odměnou pro nás trenéry byl vždy úsměv na tvářích našich hráčů a nako-
nec byl vždy slyšet poříčský vítězný pokřik.
V zimní sezóně nás čekají halové turnaje, od ledna potom zimní příprava 
na novou jarní sezónu, ve které bychom chtěli potvrdit, že ve Velkém Poříčí 
jsou nadaní a šikovní fotbalisté a jedna fotbalistka.
Na závěr bychom chtěli poděkovat za podporu našeho družstva všem rodi-
čům, kteří s námi jezdili a fandili na zápasech a turnajích, vedení fotbalové-
ho oddílu, panu starostovi a všem lidem, kteří nám fandili a fandí.
Přejeme všem krásné prožití vánočních svátku, do nového roku potom ně-
jaké to splněné předsevzetí, hodně zdraví, štěstí, radosti a úsměvů.

Trenéři starší přípravky TJ Velké Poříčí
Martin Vlček a Radek Rak

Krajská soutěž starších žáků -podzim 2017
Nově vytvořený tým starších žáků, kluků ročník narození 2003 a 2004, se 
statečně pere o body v krajské soutěži. Již hrajeme na celé hřiště a pro větši-
nu týmu je to opravdový skok do „velkého fotbalu“. Mužstvo je pro zápasy 
pravidelně doplňováno kluky z mladších žáků. Sezóna je dlouhá, v tabulce 
je spolu s námi 16 týmů Královéhradecka. Soutěž je to náročná. Kluci stří-
dají slušné fotbalové momenty s těmi slabšími. Děkujeme za podporu ro-
dičům, kteří nás chodí a hlavně jezdí pravidelně podporovat. A jak náš tým 
vypadá: Josef Musil, David Krombholz, Šimon Macek, Tomáš Taufman, 
Matěj Vyhnálek, Štěpán Grund, Ondra Rak, Filip Zákravský, Jan Řehůřek, 
Matěj Hampl, Martin Rut, Michal Řehůřek  a kluci z mladších žáků Filip 
Vlček a Ondra Tluk.

Trenéři Pavel Grund a Erik Krombholz

Muži „B“
Po sezoně 2016-2017, kdy mužstvo mužů „B“ skončilo v konečné tabulce 
těsně nad sestupovými příčkami, se dlouhodobě vznášela otázka nad cel-
kovým fungováním mužstva. Mužstvo se potýkalo hlavně s nedostatkem 
hráčů a ani výsledky nebyly také nějak závratné. Na konci sezony bohužel 
také oznámil ukončení činnosti dosavadní trenér mužstva Láďa Šimek ml. 
z rodinných důvodů (zpětně ještě poděkování za jeho aktivní činnost). Vše 
nasvědčovalo tomu, že pro sezonu 2017-2018 naše „B“ mužstvo mužů do 
soutěží nezasáhne.

RŮZNÉ

Naštěstí pro všechny, hráče a fanoušky, se do situace vložil hráč širšího ká-
dru mužstva „A“ Míra Mikuš. Vzal na sebe roli hrajícího trenéra, k ruce si 
přibral dva zkušené poříčské matadory Amíka Klímu a Zbyňka Šnajdra. 
Svým nadšením a přístupem pro věc zaštítili po stránce funkcionářské čin-
nost mužstva v rámci Okresního přeboru.
Bohužel problémy s dostatečným počtem hráčů přetrvávají do současnosti. 
Dle informací se však Mirkovi snaží maximálně pomoci trenér mužstva 
„A“ Honza Vojnar. Přesto se občas stává, že mužstvo do utkání nastupuje 
pouze v jedenácti hráčích anebo s jedním náhradníkem na lavičce. Situaci 
pak ještě komplikují zranění anebo pracovní vytížení hráčů.
V podzimní části přeboru bylo  odehráno celkem 12 herních kol. Z důvodu 
„mokrého“ podzimu byla 2 kola odložena. Utkání s Machovem se nakonec 
odehrálo v neděli 19.11., zápas v Hronově byl odložen na jaro. 
Přes přetrvávající problémy se skládáním týmu se v sezoně nevedlo týmu 
vůbec špatně. V domácím prostředí ještě nepoznal hořkost prohry (4x vý-
hra; 2x remíza při skóre 19:3 !!!!). Ani na venkovních hřištích se týmu ne-
dařilo vůbec špatně (1x výhra, 3 remízy a pouze 2 prohry při skóre 14:15). 
V nekompletní tabulce tak týmu patří celkově 6. příčka s celkovým bodo-
vým ziskem 20 bodů. 
O branky týmu se postarali tito úspěšní střelci: Jakub Gois – 10 branek, 
Nguyen Van Son – 8 branek, Michal Vít – 5 branek, Dominik Pařízek, Jiří 
Dobýval, Míťa Lelek a Láďa Hloušek – 2 branky a po 1 brance zaznamenali 
Tomáš Lupínek, Patrik Berger.
Ať již výsledek dohrávaného utkání dopadne jakkoliv, myslím, že s účinko-
váním naší rezervy můžeme být celkově spokojeni. Pokud by se podařilo 
zpět vrátit několik našich odchovanců a případně mužstvo doplnit i o ně-
kolik nových mladých tváří, mohlo by účinkování „B“ mužstva naplňovat 
poslání, pro které tým funguje – důstojně reprezentovat oddíl a městys, 
dělat radost poříčským fandům a hlavně vychovávat nové mladé fotbalisty 
pro doplnění „A“ mužstva dospělých. 

Ota Tóth

Výborná podzimní sezóna mužů TJ Velké Poříčí
Po posledním odloženém utkání v rámci krajské I. B třídy s Předměřicemi, 
které skončilo rekordním výsledkem 10 : 0 můžeme s potěšením konstato-
vat, že muži přezimují na 1. místě o 4 body před Českou Skalicí. Celkem 
získali 37 bodů a skóre 54 : 15. Za celou podzimní sezónu mužstvo ne-
prohrálo, 11x vyhrálo, 2x remizovalo, ale na penalty vždy vyhrálo. Ztratilo 
pouhé 2 body.
Nejlepší střelci mužstva : Dobýval 22, Nguyen Sun 8, Pařízek 8, Kuneš 4, 
Danihel 3, Chmelík 2, Zelený 2, Flaška 2, Hubka 1, Gois 1, Hurdálek 1. 
Plný počet utkání 13 odehráli Vacho, Hubka, Dobýval, dále Novák, Flaš-
ka - 12 utkání, Kuneš, Nguyen, Lokvenc - 10 utkání, Hurdálek, Pařízek 
- 9 utkání, Zelený, Chmelík - 8 utkání, Gois - 5 utkání, Fišer - 5 utkání, 
Danihel, Stříbrný, Hanzl - 2 utkání, Vít - 1 utkání. Poděkování za dobrou 
reprezentaci Velkého Poříčí patří všem hráčům, výboru TJ Velké Poříčí  
a realizačnímu týmu.

Josef Hurdálek - vedoucí mužstva

Okoklamy jsou v  muzeu 
Pod čepicí k vidění už jen 
do konce prosince
Od 15. dubna, kdy jsme v  muzeu 
Pod čepicí otevírali již v pořadí druhou výstavu, uběhlo osm měsíců a in-
teraktivní expozice plná zrakových iluzí „Okoklamy“ se pomalu chýlí ke 
svému konci. Uteklo to jako voda a máme velikou radost kolik dětských  
i dospěláckých návštěvníků si za tu dobu do Hronova našlo cestu a nechalo 
si dobrovolně šálit zrak :o)
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Cílem školení bylo získání zkušeností při tvorbě zážitkového cestovního 
ruchu. Tvorba zážitků je hlavním pilířem, tohoto rozsáhlého projektu, kte-
rý už dva roky připravuje destinační společnost Branka, o.p.s., jejím cílem 
je podpora cestovního ruchu v turistické oblasti Kladské pomezí v souladu 
s principy udržitelného rozvoje. 
Jedním z účastníků byl také pan Ondřej Daněk, správce zámku v Novém 
Městě nad Metují, který nám na otázku, jaké přínosy mělo školení z jeho 
pohledu, odpověděl: „Pro mne jakožto správce zámku Nové Město nad 
Metují, který je jedním z partnerů projektu, bylo toto dvoudenní školení 
velmi přínosné. Nejen, že jsem se dozvěděl, jaké zásady dodržet při plá-
novaní zážitkového programu pro turisty, ale zároveň mne prezentované 
příklady z praxe podnítily k novým nápadům. Ty vhodně doplní námi plá-
nované zážitkové prohlídky v letních měsících 2018, které budou zaměřeny 
na osobnost zámeckého arch. Dušana Jurkoviče, jenž bude průvodce ná-
vštěvníků po netradičních místech zámeckého areálu.“ 
První „plody“ tohoto dlouholetého projektu budou moci návštěvníci 
„ochutnat“ už nadcházející letní sezonu 2018, kde se na přidanou hodnotu 
v podobě zážitku můžete kromě zámku Nové Město nad Metují těšit také 
do Muzea Bratří Čapků v Malých Svatoňovicích, Barunčiny školy v České 
Skalici, zámku v Adršpachu a do Náchoda. Pokud se rozhodnete vyrazit 
za polské hranice, zážitky pro vás budou připraveny v Muzeu hraček v láz-
ních Kudova Zdroj, v Muzeu zápalek v Bystřici Kladské, dále pak na zámku 
Gorzanów, v radniční věži ve Svídnici a v rámci podzemní turistické trasy 
v Kladsku. 
Více o projektu se dozvíte na našich webových stránkách a Facebooku 
Kladského pomezí, kde vám budeme postupně prozrazovat, co všechno se 
pro vás v létě 2018 chystá. 

Branka je obecně prospěšná společnost, jejímž cílem je šetrný rozvoj cestovní-
ho ruchu. Jejím zakladatelem je Svaz cestovního ruchu Kladské pomezí, který 
sdružuje více než 40 měst, obcí a soukromých subjektů. 
Kladské pomezí je oficiální název turistické oblasti v severovýchodních Če-
chách při hranici s Polskem, která zaujímá rozlohu bývalého okresu Náchod 
a částečně zasahuje do okresu Trutnov v oblasti Jestřebích hor. Název vychází 
z historie, kdy tudy procházela důležitá obchodní stezka spojující Prahu s pol-
ským Kladskem. 

Kontakty: 
BRANKA, o.p.s., Němcové 2020, 547 01 Náchod, www.kladskepomezi.cz, 
tel.: 491 405 185 
Markéta Venclová, ředitelka: e-mail: marketa.venclova@kladskepomezi.cz, 
tel: 602 190 198 
Lenka Lembejová, projektový manažer: 
e-mail: lenka.lembejova@kladskepomezi.cz, tel.: 725 972 033

Saar Gummi získala ocenění Firma škole
Ocenění Firma škole získala Saar Gummi Czech spolu se společnostmi 
ŠKODA AUTO a DIA-NA HK. Trojici firem vybrala z  více než dvaceti 
nominací odborná komise, ocenění již čtvrtým rokem uděluje Králové-
hradecký kraj ve spolupráci s královéhradeckou Hospodářskou komorou. 
Předání ocenění proběhlo v Hradci Králové na začátku listopadu. 
Firmu navrhly tři školy v kraji zejména za program T Generace – technici 
pro budoucnost, ve kterém již druhým rokem Saar Gummi podporuje ne-
celou dvacítku zájmových kroužků s technickým zaměřením na šesti ško-
lách. Příspěvek získávají aktivní učitelé, kteří zřídí a vedou takový kroužek, 
protože školy zpravidla nemají možnost učitele za jejich dobrovolnou práci 
navíc odměnit.

Školáků a předškoláků jsme do poloviny listopadu přivítali 1150 a spotře-
bovali nejméně 3000 špejlí, abychom si vyrobili 190 let starou okoklama-
vou hračku zvanou thaumatrop. Dveřmi muzea za letošní sezónu prošlo do  
15. 11. celkově 3765 návštěvníků z blízkého i dalekého okolí, ba i z odleh-
lých koutů naší země a z  blízkého zahraničí. Zkrátka nás tuze moc těší, 
že naše počínání dělá lidem radost a že se do našeho muzea a tím pádem  
i do Hronova rádi vrací. Jsme velice rádi, že jsme v této zábavně-vzdělávací 
činnosti našli podporu jak ze strany sponzorů, tak i základní školy a města 
Hronova … moc Vám všem děkujeme.

Až se 30. prosince zavřou dveře za posledním návštěvníkem, začnou ve vý-
stavních prostorách pilné přípravy na novou, již třetí zajímavou výstavu … 
její téma a termín zahájení se včas dozvíte z plakátů, zpravodajů a z webo-
vých stránek www.muzeumpodcepici.cz.

Pokud tedy návštěvu Okoklamů necháváte na poslední chvilku, pak nevá-
hejte! Nyní máme mimo turistickou sezónu otevřeno ve ČT a PÁ od 13 do 
17 h a o víkendu v SO a NE od 9 do 11.30 h a od 13 do 17 h. 
A ještě doplňujeme otevírací dobu během vánočních svátků - muzeum 
bude otevřeno ve ČT a PÁ 21. a 22. prosince odpoledne, 23. – 27. 12. bude 
ZAVŘENO, poslední návštěvníky uvítáme ještě po svátcích 28. – 30. pro-
since (ČT a PÁ odpoledne, v sobotu i dopoledne).

Přejeme Vám všem, abyste si v dobré náladě, pohodě a hlavně ve zdraví 
užili nadcházející vánoční svátky a abyste měli plno energie a sil do všeho, 
co Vás čeká v roce nadcházejícím.
Budeme se s Vámi těšit na viděnou u nás v muzeu Pod čepicí.

Martina Špringrová a Lenka Grimová

Kladské pomezí chystá pro své návštěvníky 
zážitkové léto 2018 
Téměř tři desítky zástupců partnerů a provozovatelů turistických atraktivit 
se minulý týden sešlo v polském městě Svídnice. Po dva dny zde probíhalo 
školení v rámci nového česko-polského projektu Festival zážitků. S ním se 
budou návštěvníci moci setkávat v následujících třech letech v době letních 
prázdnin na české i polské straně Kladského pomezí. 
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INZERCE

ZEDNICKÉ A OBKLADAČSKÉ PRÁCE + OPRAVY
Josef Čáp

Tel.: 737 462 989, 602 380 709

Uvedena je hrubá mzda včetně benefitů po plném zapra-
cování, pracoviště Červený Kostelec.

www.sgc.cz, personalni@sgc.cz, tel. 491 467 442

Koordinátor - seřizovač, nástupní mzda 35 000 Kč, 
cílová mzda 45 000 Kč až 50 000 Kč.

Skladník manipulant, mzda 35 000 Kč.

Operátor gumárenské výroby, mzda 25 000 Kč až 
30 000 Kč.

Saar Gummi Czech, evropský leader ve výrobě 
vytlačovaných pryžových těsnění pro automobily, 
hledá zaměstnance na pozice:

středa 6. prosince 2017 14 –17  hodin
středa 10. ledna 2018 14 –17  hodin
středa 14. února 2018 14 –17  hodin

OBORY PRO ŠKOLNÍ ROK 2018/2019

DNY OTEVŘENÝCH DVEŘÍ 2017/2018:   

!

 MATURITNÍ OBORY GRAFICKÝ DESIGN
REPRODUKČNÍ GRAFIK pro média 
TISKAŘ na polygrafických strojích

 UČEBNÍ OBORY TISKAŘ na polygrafických strojích
ARANŽÉR
KADEŘNÍK

 JEDNOLETÉ ZKRÁCENÉ OBORY TISKAŘ 
na polygrafických strojích
REPRODUKČNÍ GRAFIK

V letošním roce se projekt T Generace rozšířil o cestovní fond. Ten umožní 
nejlepším účastníkům kroužků účast na soutěžích, ve kterých měří své síly 
s vrstevníky z jiných krajů i zemí. Jedná se například o robotické soutěže  
a fond je nyní určený pro studenty Jiráskova gymnázia v Náchodě.
Školy na programu T Generace oceňují i skutečnost, že v jeho rámci není 
vyžadována žádná protihodnota. Hlavní myšlenkou programu je moti-
vovat studenty a podnítit jejich hlubší vztah k technice, protože zájemců  
o technické profese je dlouhodobý nedostatek.

-pl- 

Jsme opět ve Velkém Poříčí
Stalo se už dlouholetou tradicí, že se naše velká rodina příbuzných schází 
na „Dušičky“ ve Velkém Poříčí odkud pochází náš rod. Letos se na nás slu-
níčko zlobilo. Nejen, že se neukázalo, ale poslalo déšť, mlhu a vítr.
Společně jsme se vzpomínkami prošli upravený hřbitov. U hrobů našich 
nejbližších jsme zapálili svíčky a položili květiny. Blátivými cestičkami 
mezi hroby procházíme v tichosti a vzpomínáme.
Pro špatné počasí se nemůžeme ani projít hezkým náměstím a obdivovat 
ho. Zmoklí a urousaní jsme navštívili příjemnou hospůdku v blízkém oko-
lí. V teple jsme povídali a probírali změny ve Velkém Poříčí, kde jsme toho 
jako malí tolik prožili.

Tak zase za rok!
Michaela Petříková, Únětice, Praha západ

Listopadový SWING slaví desáté narozeniny, 
Osobností je jeho zakladatel Daniel Šafr
Časopis Náchodský SWING pro vás vychází už deset let. Přesně deset let 
vás informujeme o novinkách, událostech a osobnostech regionu, lákáme 
za kulturou i do přírody a upozorňujeme na význam zdejšího krásného  
a kulturního kraje. K narozeninám časopis a všichni jeho čtenáři dostanou 
novou kavárnu, která bude na konci listopadu otevřena v Komenského ulici 
v Náchodě vedle obchodu Dohajan. Kromě dobré kávy a skvělých dobrot si 
návštěvníci budou moci vychutnat i malé kulturní akce. V novém stylovém 
prostoru se budou konat komorní koncerty, výstavy, přednášky, projekce  
i setkání s lidmi, které jste třeba měli možnost spatřit na stránkách časo-
pisu. 
A teď už k aktuálnímu Swingu! Tématem je samozřejmě desáté výročí. 
Osobností se po dlouhém přesvědčování stal samotný zakladatel a obchod-
ní ředitel Swingu Daniel Šafr. Do Zpovědnice jsme posadili herečku a ředi-
telku Divadla Kampa Ivetu Duškovou, Profil patří folkové skupině Fukanec 
z Nového Města nad Metují, Příběh jsme věnovali režisérovi Tomáši Vor-
lovi, v Revizi se vrátíme na setkání se spisovatelem Robertem Fulghumem, 
Rodičům a dětem představíme Feuersteinovu metodu instrumentálního 
obohacení a protože se blíží Vánoce, nabídneme Servis s prvními advent-
ními akcemi i tradiční přílohu s tipy na dárky. Samozřejmostí jsou i další 
pravidelné rubriky a přehled kulturního dění. 

hs

 ATAS elektromotory Náchod a.s.  
založeno v roce 1928  

 

Společnost  
ATAS elektromotory Náchod a.s.  

děkuje všem zaměstnancům  
a obchodním partnerům za spolupráci v 

roce 2017 a přeje příjemné prožití 
vánočních svátků a hodně soukromých i 

pracovních úspěchů v novém  
roce 2018. 

 

Bratří Čapků 722, 547 01 Náchod, www.atas.cz  
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DALŠÍ ČÍSLO POŘÍČSKÉHO ZPRAVODAJE VYJDE 1. BŘEZNA 2018

Poříčský zpravodaj vydává městys Velké Poříčí, Náměstí 102, 549 32 Velké Poříčí,
IČO 654451, pod evid. č. MK ČR E 14490

Příspěvky zasílejte nejpozději do 15. dne měsíce před datem výroby.
Výtisk zdarma.

E-mail: knihovna@velkeporici.cz
www.velkeporici.cz

Foto: Jiří Mach, Úřad městyse Velké Poříčí
Tato tiskovina byla zhotovena v rámci odborné výuky žáků Střední školy propagační tvorby a polygrafie ve Velkém Poříčí.

7. Obecní ples 
pá 9/2 od 20 hod. sál Obecního domu

K tanci a poslechu zahraje skupina Relax

PF 2018 Veselé Vánoce 
a šťastný nový rok 
Vám přeje městys 
Velké Poříčí

Foto: Josef Zima


